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دنیا  حیدری

ورزش باستانی ایران را دریابیم
 دستیابی به موفقیت، نیازمند توجه، برنامه ریزی اصولی و حمایت است. 
تفاوتی نمی کند که این پروسه برای رسیدن یک ورزشکار به مدال باشد 
یا احیای یک رش��ته حائز اهمیت ورزش��ی. مهم الگو برداری درست از 
روش های امتحان پس داده و مهیا کردن ش��رایط است. درست همان 

مسئله ای که در ورزش ایران کمتر به آن توجه می شود. 
ازبکس��تان برای جا انداختن کوراش که ورزش ملی این کش��ور است، 
هزینه های زیادی کرد. برگزاری مسابقاتی که صفر تا صد هزینه هایش 
را با امکانات قابل توجه ب��ه گردن می گرفت؛ پرداخ��ت هدایای نقدی 
وسوس��ه کننده و حتی اهدای لباس، به طوری که هر ورزشکار کوراش 
در بازگش��ت از این کش��ور، دهها لباس با خود می آورد و این جدای از 
اقامتی لوکس و جایزه های نقدی قابل توجهی بود که در ازای موفقیت و 
روی سکو رفتن دریافت می کرد. البته این میزبانی های مثال زدنی تنها 
تا زمانی بود که بتواند این رش��ته را جا بیندازد و بعد از آن، کشورها باید 
برای حضور در رقابت های این رشته و خرید لباس مخصوص، دست به 
جیب   می شدند و این یعنی ازبک ها نتیجه هزینه و توجهی را که کرده اند، 
دیده اند، اما ورزش زورخانه ای و کشتی پهلوانی ایران همچنان در ایران 

هم مقهور است، چه برسد به دنیا!
موفقیت با ش��عار به دس��ت نمی آید و لازمه آن کار کردن دلسوزانه و 
حمایت صددرصدی اس��ت، اما تبدیل ش��دن بیش از 10 زورخانه در 
تهران طی سال های اخیر به قهوه خانه یا باشگاه بدنسازی نشان می دهد 
با وجود دغدغه هایی که به زبان می آید، آنطور که باید برای احیای این 
رشته گامی برداشته نشده است. مسئله این نیست که بیش از 200 شهر 
زورخانه ندارند، مسئله عدم برنامه ریزی اصولی است. مسئله نداشتن 
دانش کافی برای احیای این رشته پهلوانی است که باعث می شود رئیس 
فدراسیون جهت تشویق افراد برای حضور در ورزش های زورخانه ای و 
کشتی پهلوانی به دنبال آن باشد که مرشدان و ورزشکاران زورخانه ای 
را بیمه تکمیل��ی و زمینه های تحصیل��ی و معافیت خدمت��ی را برای 

علاقه مندان به این رشته مهیا کند.
 اما احیای این رشته که قدمت آن در ایران به سالیان سال قبل برمی گردد 
و پهلوانی های آن سال هاست که به واسطه پدران و پدربزرگان ما سینه به 

سینه نقل شده، نیازمند گام هایی به مراتب اصولی تر است. 
ژاپن با یک انیمیش��ن تخیل��ی می تواند جوانانش را چن��ان به فوتبال 
علاقه مند کند که بعد از چند س��ال نه فقط در آس��یا ک��ه در دنیا نیز 
حرف های زیادی برای گفتن داشته باشند. کره به عنوان مهد تکواندو 
بزرگ ترین مراکز آموزش این رشته را دارد. همین طور چین در وشو و 
ژاپن در جودو. مراکز فول امکاناتی که می تواند کش��ورهای دیگر را به 
برگزاری اردوهای تدارکاتی و حتی مشترک با این کشورها ترغیب کند. 
رخدادی که می تواند انگیزه ای تشویقی برای گرایش جوانان این کشورها 

به رشته های فوق باشد. 
راهکارهای مطرح شده از سوی رئیس فدراسیون ورزش های زورخانه ای 
و کشتی پهلوانی شاید بتواند گام مؤثری باشد، اما به تنهایی جوابگو نیست 
تا زمانی که تبلیغات اصولی در این راس��تا انجام نشود و شاهد برگزاری 
مسابقات متعدد داخلی و بین المللی در این رشته نباشیم. مسابقاتی که 
بتواند ورزشکاران داخلی و خارجی را برای حضور در آن ترغیب کند. اما 
تا خود این ورزش باستانی را درنیابیم، نمی توانیم انتظار رشد و شکوفایی 

آن را در داخل و خارج از مرزهای ایران داشته باشیم.
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی قدمتی طولانی در ایران دارد و 
علاوه بر تضمین سلامت، می تواند نقش مؤثری در تربیت اخلاقی جوانان 
جامعه داشته باشد، ولی ترویج آن حمایتی جانانه می خواهد و توجهی 

مثال زدنی که طی سال های اخیر شاهدش نبوده ایم.

شیخ سعود بن علی احمد آل ثانی رئیس کنفدراسیون 
بسکتبال آسیا و هاگوپ خاجیریان مدیر اجرایی فیبا 
در حوزه آس�یا با حضور در وزارت ورزش و جوانان با 
دکتر سیدحمید س�جادی دیدار و گفت وگو کردند. 
سجادی در این دیدار اظهار داش�ت: »از توجه ویژه 
کنفدراسیون بسکتبال آسیا به کشور ایران و اعطای 
میزبانی مسابقات زیر 1۸ سال به ایران تشکر می کنم. 
خواسته ما از فیبای آسیا حمایت از بسکتبال بانوان 
ایران است. ما در رشته هایی مثل والیبال و هندبال به 
توسعه رسیده ایم و نتایج خوبی کسب کرده ایم، اگر 
این حمایت از بس�کتبال بانوان نیز انجام شود قطعاً 
بانوان بسکتبالیس�ت  ما نیز حرف ه�ای زیادی برای 

گفتن خواهند داشت.«

درخواست توجه ویژه به بسکتبال بانوان

قاب

ساپینتو و نکونام جریمه شدند
بر اساس اعلام کمیته انضباطی در خصوص تخلف انتسابی جواد 
نکونام، س��رمربی تیم فولاد خوزس��تان مبنی بر نشر اکاذیب از 
طریق مصاحبه پس از پایان بازی با تیم نفت آبادان در هفته اول و 
در کنفرانس خبری با توجه به مجموعه اوراق و محتویات پرونده، 
تخلف وی محرز و مسلم تشخیص داده شد. وی مستند به ماده 
۷1 مقررات انضباطی و با رعایت م��اده ۹۴ و ۹۳ این مقررات به 
پرداخت ۵00 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شده و این رأی 

قطعی و قابل اجراست.
گفتنی است در دیدار ملوان بندرانزلی و استقلال تهران در هفته 
دوم رقابت های لیگ برتر تخلفاتی از س��وی ریکاردو س��اپینتو، 
سرمربی تیم استقلال در جریان بازی مبنی بر لگد زدن به برانکارد 
مس��ئولان هلال احمر رخ داد که این امر باعث ایجاد تشنج شد. 
ضمن تذکر به باش��گاه ملوان به جهت مش��خص نمودن جایگاه 
مناس��ب برای خدمتگزاران عرصه فوتبال، این حرکت سرمربی 
استقلال تخلف و مصداق رفتار غیرورزشی و نقض اصول کلی رفتار 

و مشمول مواد ۵1 و ۶۴ مقررات انضباطی می شود.
لذا اعضای کمیته انضباطی، ریکاردو س��اپینتو را طبق مواد ۹۳ و 
۹۴ و به جهت عذرخواهی ایشان پس از بازی به مبلغ یک میلیارد 
و ۵00 میلیون ریال جریمه نقدی و یک جلسه محرومیت تعلیقی 
از مسابقات رس��می فوتبال به مدت یک س��ال محکوم کرد و در 
صورتی که در مدت زمان تعلیق مرتک��ب هرگونه تخلف دیگری 

شود محرومیت تعلیقی وی به اجرا درخواهد آمد.

کلوپ نگران آینده لیورپول

 تن هاگ: همیشه اینگونه بازی کنید
یک برد ش��یرین خانگی من یونایتد را از بحران نجات داد و آژیر قرمز را در 
اردوگاه لیورپول به صدا درآورد. رویارویی شیاطین سرخ با بندرنشینان به 
پیروزی 2 بر یک تیم تن هاگ در اولدترافورد ختم شد تا بالاخره میزبان رنگ 

آرامش به خود ببیند. 
در شبی که سرمربی هلندی تصمیم گرفت کریس رونالدو و هری مگوایر 
را نیمکت نشین کند، فرناندز بازوبند کاپیتانی را بست و سانچو و راشفورد 
نیز گل های پیروزی بخش منچستر را به ثمر رساندند. البته پیش از شروع 
مسابقه هواداران با تظاهرات بیرون ورزشگاه از خجالت رئیس باشگاه درآمدند 
و خواستار رسیدگی بیشتر به اوضاع تیم شدند. در طول بازی نیز قرمزپوشان 
برخلاف دو بازی قبلی انگیزه بالایی برای شکست حریف داشتند و همین 
مسئله باعث شد جای خالی رونالدو اصلاً احساس نشود. مهاجم پرتغالی تنها 
چهار دقیقه پایانی فرصت بازی پیدا کرد. به نظر می رسد تن هاگ توانسته با 
ریکاوری مناسب و تفکر برتر، موفقیت را در بین بازیکنان جا بیندازد تا جایی 

که آنها تا آخرین لحظه برای حفظ پیروزی از جان و دل تلاش کردند. 
در عوض وضعیت در لیورپول اصلًا خوب نیس��ت، آنها خیال می کردند در 
مصاف با منچس��تر ناامید می توانند اولین برد فصل را جش��ن بگیرند، اما 
تک گل محمد صلاح هم کمکی به آنها نکرد. حالا لیورپول تنها با دو امتیاز 
ضعیف ترین نتیجه شروع فصل در یک دهه اخیر را به دست آورده و این برای 
یورگن کلوپ یک ناکامی بزرگ محسوب می شود. البته همزمان با این باخت 
مهاجم مصری باز هم یک رکورد جدید ثبت کرد و با زدن دهمین گل برترین 

گلزن لیورپول مقابل منچستریونایتد لقب گرفت.
منچستر پشت سر گذاش��تن ش��وک دو باخت متوالی در ابتدای فصل را 
مدیون تاکتیک های سرمربی اش است. اریک تن هاگ در این خصوص گفت: 
»می توانیم در مورد تاکتیک ها صحبت کنیم، اما مسئله اصلی نگرش ماست. 
این نگرش را وارد زمین کردیم. بی��ن بازیکنان ارتباط و روحیه جنگندگی 
وجود داشت. می بینید که آنها می توانند به چه چیزی دست پیدا کنند، زیرا 
چنین فوتبالی بازی می کنند. از این بازی راضی هستم، اما آنها باید همین 
نمایش را در هر بازی داش��ته باش��ند، نه فقط در این دیدار. رقابت را درک 
می کنم، اما این نباید فقط مقابل لیورپول باشد. هر دیدار در لیگ برتر دشوار 
است. ما باید همین سازماندهی و ضرباهنگ بالا را در هر بازی داشته باشیم 

و این با روحیه تیمی آغاز می شود.« 
تن هاگ از ش��اگردانش خواست مغرور نش��وند و تأکید کرد تیمش راه 
طولانی در پیش دارد: »راهی طولانی در پیش داریم. وقتی باید روندی 
را طی کنید، ممکن است با شکست هایی روبه رو شوید. امروز نقطه اوج 
ما بود، اما این تازه شروع کار اس��ت. جای زیادی برای پیشرفت داریم و 
این چیزی است که به دنبال آن هستیم، اما امیدوارم که بازیکنان اصول 
تیم را درک کرده باشند. آنها باید روحیه جنگیدن داشته باشند. این تازه 
شروع کار است. باید متواضع باشیم، ولی فکر می کنم بهتر بازی کردیم، 
خونسردی بیشتری داشتیم و توانس��تیم بازی خطرناکی را ارائه کنیم، 
چون بازیکنان خوب با توانایی و روحیه خوب در زمین خودشان را نشان 
دادند. روحیه درست و ارتباطی واقعی بین بازیکنان را دیدیم که توانستند 
کار را برای حریف قدرتمند س��خت کنند. آنها نش��ان دادند می توانند 

لیورپول را شکست دهند. این کاری بود که ما انجام دادیم.« 
کلوپ هنوز نتوانس��ته راهی ب��رای نجات تیمش پیدا کند. س��رمربی 
آلمانی از اینکه شاگردانش بدترین نتیجه 10 س��ال گذشته را کسب 
کرده اند، شوکه و البته نگران آینده است: »واضح است که دوست نداریم 
چنین شرایطی را ببینیم. دو امتیاز از س��ه بازی شروعی نیست که ما 
می خواستیم. صحبت کردن در مورد این شرایط در رختکن آسان است، 
اما باید با واقعیت روبه رو شویم. نمی توانیم به گل خوردن ادامه دهیم. 
آنها بهتر از ما شروع کردند. این روند باید تغییر کند. نگران وضعیت تیم 
هستم. اکنون برای بازی با بورنموث و نیوکاسل آماده می شویم. از نتیجه 
خیلی ناامید ش��دم. این دقیقاً همان بازی بود که یونایتد می خواست. 

می توانیم بگوییم که این تقصیر ماست. «

شیوا  نوروزی

حامد  قهرمانی

ش�بی که مهدی ت�اج در برنام�ه تلویزیونی 
اع�ام ک�رد در ص�ورت انتخ�اب ش�دن به 
عنوان رئیس فدراس�یون فوتب�ال، کارلوس 
کی روش را به تیم ملی برمی گرداند، خیلی ها 
خوش�حال ش�دند. خیلی ها که چن�د ماهی 
می ش�ود جو تی�م مل�ی را ب�ه بهان�ه اینکه 
سرمربی تیم در حد هدایت آن در جام جهانی 
نیس�ت بره�م زده ان�د. خودفروخته های�ی 
ک�ه در رس�انه های معاند با پول س�عودی ها، 
صهیونیس�ت ها و با اغفال چند فوتبالیست 
نسخه نابودی برای فوتبال ایران پیچیده اند.

تیم ملی فوتبال کش��ورمان روزهای حساسی را 
پیش رو دارد. روزهایی ک��ه باید با حفظ آرامش 
خود را مهیای حضوری قدرتمن��د و آبرومندانه 
در جام جهانی کند، اما بروز حواش��ی نامتعارف 
از سوی برخی بازیکنان تیم در انتقاد به سرمربی 
تیم ملی و پوشش خبری حمایت از این جریان 
از سوی برخی رسانه ها، به ویژه رسانه های وابسته 
به جریان استکبار نشان از یک طرح برنامه ریزی 

ش��ده برای ضربه زدن به تیم ملی فوتبال ایران 
دارد ک��ه برخی نهاده��ای امنیت��ی در این باره 

هشدارهایی به مسئولان ورزش داده اند. 
جریان رسانه ای معاند در زمان برپایی اردوی قطر 
سعی داشت هر طور شده اس��کوچیچ را برکنار 
کن��د و گزینه ایران��ی مورد نظ��رش را روی کار 
بیاورد. بازیکنان مورد نظر این جریان بدون آنکه 
از پشت صحنه آن با خبر باشند، در یک اغفال در 
فضای مجازی ش��روع به فعالیت علیه سرمربی 
کردن��د. فعالیت هایی که به صورت گس��ترده از 
طریق رسانه ای چون بی بی س��ی فارسی، ایران 
اینترنش��نال، ایران وایر و رادیوفردا با آب و تاب 
فراوان پوشش خبری داده  می شد. بخشی از این 
حاش��یه آفرینی ها هم مربوط به عوامل میدانی 
منتسب به سرویس های معاند در حوزه رسانه ای 
بود. این طیف از زمان برگزاری اردوی تیم ملی 
در خرداد ماه در قطر فعالیت گسترده ای را آغاز 
کردند تا بتوانند زمینه س��از ناکامی تیم در جام 
جهانی شوند. این ناکامی احتمالی نیز می تواند 

محور عملیات رس��انه ای گس��ترده و نمادی از 
ناکارآمدی دولت و نظام باشد.

تلاش ها اما بی نتیجه ماند و در نهایت اسکوچیچ 
به رغم تصمیم شوکه کننده کمیته فنی فدراسیون 
فوتبال ماندنی شد، اما تصور اینکه جریان مذکور 
ساکت بماند یک اش��تباه بزرگ است. هدف هم 
برهم زدن تمرک��ز فکری و ذهن��ی تیم ملی در 
آستانه جام جهانی است. تکلیف عناصر وابسته ای 
چون خبرنگار دانمارک نشین ایران اینترنشنال 
در این میان کاملًا مش��خص است. شخصی در 
خارج از ایران نشس��ته و با پول سعودی ها برای 
ورزش ایران حاشیه س��ازی می کن��د که به طور 
حتم دلس��وز ورزش کشور نیس��ت و سنگ آنها 
را به س��ینه می زند، تاریخ مصرفش هم که تمام 
شود به راحتی کنار گذاشته می شود، اما در این 
بین روی صحبتمان با بازیکنانی است که شاید 
ناخواسته فریب این جریان را خورده و در بازی 

آنها وارد شده  باشند.
امروز دیگر مشخص شده که رسانه ای چون ایران 

اینترنشنال وابس��ته به دربار س��عودی و بازوی 
اطلاعاتی موساد علیه ایران است که با دلارهای 
نفتی آل سعود برای کشورمان در تمام زمینه ها 
حاشیه سازی می کند. پس بازیکنان تیم ملی به 
عنوان چهره های محبوب مردم فوتبال دوس��ت 
ایران باید مراقب فتنه پش��ت سرشان و عوامل 
سعودی و رژیم صهیونیستی که در قالب خبرنگار 
دلسوز ورزشی خودنمایی می کنند، باشند. البته 
نکته قابل تأمل همراهی برخی رسانه ها و فعالان 
رسانه ای داخلی حتی نشریات وابسته به دولت با 

این پروژه است که جای بررسی بیشتری دارد.
بی ش��ک آنطور ک��ه نهادهای امنیتی هش��دار 
داده اند روابط برخی مربیان و بازیکنان تیم ملی 
با خبرنگاران شبکه های وهابی و صهیونیستی از 
جمله خبرنگار دانمارک نشین می تواند منجر به 
توطئه های ناخواسته در تیم ملی و زمین خوردن 
آن در جام جهانی پیش رو شود. هرچند خود این 
مربیان و بازیکنان که محبوب مردم هس��تند از 

فتنه و توطئه پشت صحنه بی خبرند.
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فریدون حسن
   گزارش  یک

ردصلاحیت یا حرکت چراغ خاموش
تش��خیص واقعی��ت 
از ب��ازی در ش��رایطی که 
فوتب��ال ای��ران پر ابهام تری��ن 
روزهای خود را سپری می کند، کار 
چندان ساده ای نیس��ت. داستان فولاد، 
شوکی غیرمنتظره به فوتبال و البته کاندیدای 
خاص آن وارد کرد. هیچ ی��ک از تخلفات حتی 
پرونده ویلموتس گیت هم نتوانسته بود نگرانی 
برای تاج ایجاد کند و انتقادها مانند نرفتن میخ 
آهنین در سنگ راه به جایی نمی برد تا این تصور 
که هیچ مانعی برای بازگش��ت مج��دد رئیس 
سابق به فدراسیون نیست به همه القا شود، اما 
درست در شرایطی که همه داستان را تمام شده 
می دانستند، رو شدن اختلاس فولاد و باز شدن 
پرونده تخلف بازگشت به کار تاج چنان کار دست 
او داد که تمام رشته هایش پنبه شده، به طوری که 
2۴ ساعت بعد از مطرح ش��دن این ماجرا، خبر 
ردصلاحیتش روی خروجی خبرگزاری ها قرار 
گرفت. اما همانطور که هیچ چیز جز داس��تان 
فولاد نتوانست تاج را آچمز کند، هیچ اتفاقی جز 
مطرح شدن ردصلاحیت او نمی توانست اوضاع را 

آرام و تاج را از صدر اخبار پایین بکشد. 

اینکه انتش��ار خبر ردصلاحیت تاج هم یکی از 
آن بازی های تیم رس��انه ای اوست یا نه، خیلی 
مشخص نیست و این می تواند تنها یک فرضیه 
باش��د، چراکه روند اتفاقات اخیر نشان می دهد 
شرایط موجود می تواند به سود تاج تمام شود، 
نه به ضرر او. داستان فولاد می تواند پرونده او را 
برای همیشه درهم بپیچد و دستش را از فوتبال 
کوتاه کند، اما نه وقتی که تا هش��تم شهریور به 

دلیل ردصلاحیت دیگر در صدر اخبار نباشد و 
به دست فراموشی سپرده ش��ود تا بتواند چراغ 

خاموش به کارش ادامه دهد.
اوضاع را نحوه انتشار اخبار است که مبهم می کند. 
حس��ن کامرانی فر، دبیرکل فدراس��یون فوتبال 
دوشنبه شب در یک برنامه تلویزیونی اعلام کرد 
نهادهای قضایی فقط دو تن از سه نامزد تأیید شده 
از سوی کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال 

را تأیید کرده اند و در انتظار روشن شدن وضعیت 
نفر سوم هستیم. صحبت های دبیرکل فدراسیون 
همه نگاه ها را به س��مت تاج می چرخاند، چراکه 
عزیزمحمدی و میرشاد ماجدی مشکل خاصی 
در این راستا نداشتند، به همین دلیل تحلیل ها رد 
شدن صلاحیت تاج بود. با این وجود محمدحسین 
حمیس��ی، رئیس حراست فدراس��یون فوتبال 
می گوید که هیچ نامه ای در این راس��تا دریافت 
نکرده اند: »با توجه به گمانه زنی ها و حاشیه های 
به وجود آم��ده در خصوص تعیی��ن صلاحیت 
کاندیداهای انتخابات فدراسیون فوتبال تاکنون 
هیچ عدم احراز صلاحیتی از هیچ نهادی به این 
حراست که مس��ئول پیگیری اینگونه مکاتبات 
است واصل نش��ده است.« مس��ئله ای که البته 
کامرانی فر هم بر آن تأکید می کند. این در حالی 
است که خبرگزاری فارس طی گزارشی نوشته 
اس��ت: »روز گذش��ته نامه  ای حقوقی در اختیار 
دبیرکل فدراس��یون قرار گرفته اس��ت که طی 
آن نام میرش��اد ماجدی و عزی��زالله محمدی به 
عنوان افراد بدون مشکل قضایی برای شرکت در 
انتخابات فدراسیون اعلام ش��ده، اما در این نامه 

هیچ اشاره ای به اسم مهدی تاج نشده است.«

دنیا  حیدری
      بازتاب

نشست خبری رئیس ورزش زورخانه ای برگزار شد
مرشدان بیمه می شوند

نشس��ت خبری رئیس فدراس��یون ورزش های زورخانه ای و کش��تی 
پهلوانی صبح دیروز در محل فدراس��یون برگزار ش��د. در ابتدای این 
نشس��ت از س��رود ملی زورخانه ای رونمایی ش��د. بعد از آن مهرعلی 
باران چشمه، رئیس فدراسیون به تشریح آخرین وضعیت فدراسیون و 

برنامه های پیش رو پرداخت.
باران چشمه با اشاره به پیشرفت های صورت گرفته در طول سال گذشته 
گفت: »در مدت اخیر بارقه های امید در میان جوانان برای توجه بیشتر 
به ورزش ملی زورخانه ای ایجاد شده است. در حال حاضر در کشورمان 
بیش از 200 شهر زورخانه ندارند. بودجه فدراسیون در سال 1۳۹۹، یک 
میلیارد و 200 میلیون تومان بود و چهل و ششمین فدراسیون بودیم، 
اما با حضورمان توانستیم بودجه فدراسیون را با کمک های کمیته ملی 

المپیک به نزدیک ۶ میلیارد تومان برسانیم.«
وی افزود: »در س��الیان گذش��ته بیش از 10 زورخانه در تهران یا از بین 
رفته اند یا به قهوه خانه و باشگاه  بدنسازی تغییر کاربری داده اند. زورخانه ها 
با توجه به قدمتی که دارند باید توسط سازمان های مربوطه ثبت شوند. 
در تفاهم با فدراس��یون دانش آموزی مذاکراتی ش��د که از هر استان دو 
مدرسه برای آموزش رشته زورخانه ای به دانش آموزان معرفی کنند که 
هزینه آموزش هم با خود فدراسیون است.« رئیس فدراسیون ورزش های 
زورخانه ای تصریح کرد: »متأس��فانه با وجود برگزاری مسابقات مختلف 
کشتی پهلوانی هنوز این رش��ته احیا نشده و اکثر ش��رکت کنندگان از 
کشتی گیران آزاد و فرنگی هستند. از همین رو رشید لمیر را که از پهلوانان 
ایران است، مس��ئول مستقیم کش��تی پهلوانی کردیم.  مذاکراتی انجام 
داده ایم که مرشدان و ورزشکاران زورخانه ای بیمه تکمیلی شوند و برخی 

مزایای تحصیلی و معافیت خدمتی برای شان فراهم شود.«
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سه ملی پوش نوجوان والیبال ایران در بین برترین های قاره کهن قرار 

اشرف  رامین
      خبر

گرفتند. رقابت های قهرمانی نوجوانان آسیا در تهران با قهرمانی تیم ملی 
ژاپن به پایان رس��ید و تیم کش��ورمان نیز روی سکوی نایب قهرمانی 
ایستاد. ش��اگردان وکیلی در دیدار فینال نتیجه را ۳ بر صفر به ژاپن واگذار کردند تا این تیم برای 
سومین دوره متوالی جام قهرمانی را بالای سر ببرد. سیدمتین حسینی )بهترین دریافت کننده(، 
عمران گوگ جیلی )بهترین پاسور( و طاها بهبودنیا )بهترین مدافع میانی( در بین ارزشمندترین 
بازیکنان این دوره قرار گرفتند. سرمربی تیم ملی به رغم شکست مقابل ژاپن از عملکرد بازیکنانش 
ابراز رضایت کرد. محمد وکیلی با اشاره به تلاش تیمش برای قهرمانی اظهار داشت: »بازیکنان ما 
مثل بزرگسالان سرویس  پرشی می زدند و این تفاوت ما با ژاپن بود. در آینده خواهیم دید که کدام 
بازیکن در سطح اول دنیا بازی می کند. مسلماً تعداد بازیکنان ما در سطوح بالاتر بهتر خواهد بود، 
چون هم به لحاظ فیزیک بهتر بودند و هم به لحاظ سرویس های فوق العاده. شاید از باخت ناراحت 
باشم، ولی بازیکنانم را تحسین می کنم. آنها فوق العاده بازی کردند. همچنین ما سطحی در بازیکنان 

1۷ و 1۸ ساله نداریم . میزبانی عالی 
بود. در مورد داوری هم فکر می کنم 
یکی، دو بار اشتباهاتی اتفاق افتاد که 
می توانست نیفتد. در مجموع من به 
داور احت��رام می گذارم. مش��کلی 
نیست و باید تحمل باخت را داشته 
باش��یم. خارج از نتیجه گرایی بازی 
کردیم و به دنبال کارهایی هستیم 
که در آینده ب��ه درد تیم می خورد. 
مردانه بازی کردیم و یک والیبال زیبا 

را به نمایش گذاشتیم.« 

نایب قهرمانی نوجوانان والیبال ایران در آسیا

خارج از نتیجه گرایی بازی کردیم
از تکذیب بازنشستگی دبیرکل تا پاسخ مبهم وزیر

خسروی وفا دغدغه من را رفع می کند!
رضا صالحی امیری صراحتاً از انتخاب محمود خسروی وفا به عنوان رئیس 

شیوا   نوروزی
      چهره

جدید کمیته ملی المپیک حمایت کرد. درحالی که همه مسئولان کمیته 
و وزارت  ورزش بر برگزاری مجمع انتخاباتی ششم شهریورماه تأکید دارند، 
رئیس فعلی کمیته در تازه ترین اظهاراتش به توانایی  یکی از نامزدها اشاره کرده است: »با وجود حضور 
شخصیت کارآمدی همچون خسروی وفا ضرورتی برای حضور من در انتخابات کمیته ملی المپیک وجود 
نداشت. خسروی وفا کارنامه روشن و مشخصی دارد، لذا حضورش دغدغه های من درباره کمیته ملی 
المپیک را رفع می کند.« نکت��ه دیگر اینکه دبیرکل کمیته با وجود اینکه حکم بازنشس��تگی اش 2۶ 
مردادماه ابلاغ شده این موضوع را انکار می کند. کیکاووس سعیدی که برای پست ریاست و نایب رئیسی 
کمیته ثبت نام کرده، دیروز در حاشیه مجمع عمومی فدراسیون بدمینتون موضوع بازنشستگی اش را 
تکذب کرد: »بازنشسته نیستم و هیچ حکمی به من ابلاغ نشده است. در انتخابات خواهم بود و حضور 
خواهم داشت.« حمید سجادی پاسخ مبهمی در خصوص برگزاری یا عدم برگزاری انتخابات کمیته به 
خبرنگاران داد. وزیر ورزش در حاشیه برگزاری فینال رقابت های قهرمانی والیبال نوجوانان آسیا اعلام 

کرد انتخاب سرپرست برای فدراسیون 
بدمینتون وجاهت مجم��ع کمیته را 
تح��ت تأثی��ر ق��رار نخواه��د داد: 
»خبرنگاری پرسید انتخابات بدمینتون 
چه می شود، گفتم بدمینتون انتخابات 
ن��دارد. در آن مجم��ع تصمیم گرفته 
می شود که چه کسی سرپرست شود. 
مجمع رأی می دهد و دوره سرپرستی 
آغاز می شود. مجمع انتخاباتی المپیک 
به ی��ک فدراس��یون المپیکی مربوط 

نیست. هنوز فرصت وجود دارد.«


